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Prima om het zo te doen. Ik pas de tekst aan voor wat betreft de actie en de afsluiting. Ik haal de uitgangspunten uit de mail, deze

houden we achter de hand om eventueel bij de sessie zelf te benoemen.

@minvws.nl]
EAE @minvws. ni];IEEE)ICEECI @minvws ni]

Groet

5.1.2e

Verzonden: woensdag 8 maart 2023 12:09

Aan: 5.1.2e CREPES (@ minvws.nl>
cc: IE) SEE iv.IEE)IEEE © vs.ni
Onderwerp: RE: Voorbereiding werksessie expertisecentrum

ha
5.1.2e

Ik zou de verwoording van de actie NFU/ C support iets anders doen: ‘Verzoek aan jullie is om voorafgaand aan te geven van welke

opzet van het expertisecentrum we moeten uitgaan, en welke middelen precies nodig zijn".

Verder zou ik de uitgangspunten niet nu in een mail aan ze sturen. Die zijn immers niet allemaal in beton gegoten en kunnen

zomaar een eigen leven gaan leiden.

Tot slot zou ik afsluiten met iets als “We zijn blij met de voortgang die we aan het maken zijn en kijken erg uit naar de bijeenkomst.

We hopen dinsdag samen met jullie verdere stappen te zetten, zodat we op korte termijn daadwerkelijk kunnen starten met het

expertisecentrum. Graag tot dan!’

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van JEEE eminvws.nl>
Datum: woensdag 08 mrt. 2023 11:24 AM

Aan; [REECE FT CREE @ minvws.nl>

Kopie: 5.1.2e @minvws.nl>

Onderwerp: Voorbereiding werksessie expertisecentrum

Zie hieronder de mail die we aan de NFU en C-support willen sturen ter voorbereiding op de werksessie van volgende week

dinsdag. Ben jij akkoord zodat we hem daarna kunnen versturen aan NFU en C-support kunnen versturen?

Groet

3

Beste allen,



969481

Aanstaande dinsdag hebben we een gezamenlijke werksessie gepland staan om het voorstel voor het expertisecentrum met elkaar

verder te brengen. Hieronder meer informatie over de praktische zaken, het doel van deze sessie, enkele uitgangspunten vanuit

VWS en vragen bij de huidige voorstellen. Daarnaast bijgevoegd het verslag van het overleg van 28 februari en de Kamerbrief over

FAST die gisteren aan de Tweede Kamer is verzonden.

Praktische zaken:

De werksessie staat gepland op dinsdag 14 maart van 9.00 tot 13.00, inclusief het aansluitende twee-wekelijks overleg hebben we

dus tot 14.00.

Locatie is de Hoftoren, vergaderkamer 21.056, Rijnstraat 50 Den Haag. Let op: dit is dus niet in de toren van VWS (de Resident)
maar in de toren van OCW tegenover de Resident.

Wij zorgen voor koffie/thee en een lunch.

We moeten iedereen aanmelden bij de beveiliging als bezoeker, graag horen we uiterlijk vrijdag wie er komen en vergeet niet om

een legitimatiebewijs mee te nemen.

Actie NFU en C-support: uiterlijk vrijdag bijfsiFtl aangeven wie aanwezig is.

Opzet sessie

* Doel: aan het einde van de sessie ligt er een concreet voorstel voor de inrichting van het expertisecentrum post-COVID

inclusief begroting en planning.
* Volgende stap zal zijn dat voorstel voor te leggen aan patiéntenorganisaties.
* We hebben een voorstel voor expertisecentrum van jullie ontvangen voor het directeurenoverleg van 15-12, een update

op 13-2 en een mail

venir
28-2. Om concrete stappen te kunnen zetten is het belangrijk dat er vooraf aan de

werksessie een voorstel ter bespreking ligt dat de twee documenten en mail varfsi®¥ilintegreert. Zoals in het vorige overleg

afgesproken zouden wij onze vragen hierbij aan jullie sturen. Zie de bijlage voor deze vragen.

+ Actie NFU en C-support: integreren voorstellen tot één voorstel en beantwoorden vragen uit de bijlage.

Uitgangspunten VWS expertisecentrum
* We gaan bij de inrichting van het expertisecentrum post-COVID uit van drie modules:

1) Kennisdeling voor patiénten en zorgverleners,

2) Kennisvergaring/onderzoek in UMC’s en

3) Behandeling/zorg in het kader van onderzoek in periferie
* Wanneer we spreken over het expertisecentrum post-COVID doelen we op het samenwerkingsverband tussen en binnen

deze drie modules.

+ VWS financiert in principe geen zorg, alleen eventueel de zorg ihkv onderzoek via ZonMw.

* Het ontwikkelen van een zorgpad zou uit onderzoeksgeld gefinancierd kunnen worden, daarna kan uitrol plaatsvinden via

verzekerde zorg.

« Minister Kuipers heeft aangegeven voorkeur te hebben voor niet één maar meerdere locaties waar zorg aan patiénten met

Post Covid kan worden geboden.
* VWS hecht belang aan Europese coérdinatie. Dat houdt concreet in dat:

© de uitkomsten van Europees onderzoek via het expertisecentrum worden vertaald naar zorgverleners en patiénten

(kennisdeling) en

O er Europese afstemming plaatsvindt over welk onderzoek wordt uitgevoerd (kennisvergaring).

Met
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groet,
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